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May Andreassen

Fra: Jostein Stranden <jostein.stranden@gmail.com>
Sendt: mandag 29. juni 2020 12:19
Til: may@kystplan.no
Emne: Fwd: Merknader til planprogram Fevåg

 
 
---------- Videresendt e-post --------- 
Fra: Jostein Stranden <jostein.stranden@broadpark.no> 
Dato: man. 29. jun. 2020 kl. 12:18 
Emne: Fwd: Merknader til planprogram Fevåg 
Til: Jostein Stranden <jostein.stranden@gmail.com> 
 

 

Mvh 
Jostein Stranden 
Fevågveien 450 
7110 Fevåg 
 
Tlf:      73 85 38 72 
Mob:   926 54 265 
 
E-post:  jostein.stranden@broadpark.no 
 
 
Videresendt melding: 

Fra: Jostein Stranden <jostein.stranden@broadpark.no> 
Dato: 29. juni 2020 kl. 12:15:00 CEST 
Til: may@kystplan.no 
Emne: Fwd:  Merknader til planprogram Fevåg 

 

Mvh 
Jostein Stranden 
Fevågveien 450 
7110 Fevåg 
 
Tlf:      73 85 38 72 
Mob:   926 54 265 
 
E-post:  jostein.stranden@broadpark.no 
 
 
Videresendt melding: 

Fra: Jostein Stranden <jostein.stranden@broadpark.no> 
Dato: 8. juni 2020 kl. 16:23:17 CEST 
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Til: may@kystplan.no 
Emne: Merknader til planprogram Fevåg 

Hei! 
 
Her kommer merknader til planprogram for de fire områdeplanene i Fevåg. 
 
Angående områdeplan for Fevåg midtre så vil jeg påpeke at det fra meg er sendt inn 
innspill til kommunenes areadelplan. Dette er et innspill som jeg mener må legges 
inn i planen for Fevåg midtre. 
Vi driver en av de få aktivt drevne gårdene i Fevåg (140/10) og ønsker på sikt å bli så 
langt som mulig selvforsynt med egenprodusert energi. 
Vi har derfor planer om montering av solcellepaneler på egnede tak og oppsetting 
av vindmøller for egen strømproduksjon. På et gårdsbruk kan man montere 
vindmøller med en produksjon på inntil 1000 kWh uten konsesjonsbehandling fra 
NVE, kun byggemelding til kommunen. 
Jeg har derfor spilt inn til kommunens arbeide med arealdelplan et område der jeg 
ønsker å sette opp to stk vindmøller a 500 kWh. Disse vil bli plassert 100 m fra 
nåværende hyttebebyggelse men ytterligere utbygging i dette området må da 
frarådes grunnet støy og skyggeutfordringer fra vindmøllene. De aktuelle møllene vil 
har en navhøyde på inntil 30 m og vil derfor bli godt synlig for en evnt ny bebyggelse 
som plasseres i umiddelbar nærhet til disse. Dette er den beste plasseringen av 
vindmøller grunnet god vind og nærhet til høyspent for salg av overkapasitet i 
strømproduksjonen, så jeg ber derfor om at dette blir tatt inn i planen eller synlig 
hensyntatt i planen for Fevåg midtre. 
 
Jeg vil også bemerke at vi driver med husdyrproduksjon og har investert store 
summer i driftsbygninger på gården vår. Dette er noe som medfører både lukt og 
støy slik at videre utbygging av fritidsboliger bør legges til områder der det ikke 
drives aktivt landbruk for å eliminere mulige fremtidige konflikter rundt næring og 
fritid. 
Vi har eksempler fra årets våronn der vi ser at dette er og kan bli et eskalerende 
problem. 
 
Generelt vil jeg si at det er bra at en del dyrka jord er fjernet fra de opprinnelig 
planlagte områdene men vil bemerke at all dyrket jord må ut av slike planer. Dyrket 
jord har desidert best sikkerhet mot utbygging om den ligger som NLF-område og 
har ingenting å gjøre inn i slike planer annet at det bør bemerkes for 
utbyggingsområder ar disse ligger i nærhet til landbruksjord der det til tider vil bli 
utført arbeide som medfører lukt og støy, og slikt arbeide må nødvendigvis gjøres 
når det passer driverne og ikke fritidsbeboeren. 
 
For Fevåg sin del vil jeg ikke tro det er med og styrker bolysten med etablering av 
enda flere fritidsboliger inne i sentrum av bygda. Vi har allerede I bygda rundt 50 
eiendommer som står mer og mindre ubrukt og en økning av slike kan ikke være 
ønskelig, derfor må allerede etablerte områder som Frengen og evnt Bakstein 
fortettes om det ønskes økning i antall fritidsboliger.  
 
Når det gjelder hustomter og behov for slike så finnes det I dag mange ubebygde 
tomter i allerede etablert boligfelt i nærhet til barnehage og butikk. Dette er tomter 
kommunen har tatt kostnaden med å etablere inkl all nødvendig infrastruktur og 
bør fortrinnsvis bebygges før nye områder skal klargjøres. 
 
Når det gjelder punkt 4.8, om naturmangfold, mener vi det er absolutt nødvendig 
med en vurdering av fagkyndig. Dette basert på store opplevde naturverdier i 
området slik det er i dag. Både når det gjelder flora og fauna. En utbygging bør ikke 
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gå på bekostning av disse. Det vil ikke være tjent for hverken naturen, fastboende 
eller fritidsbeboere at viktige naturverdier skal gå tapt i en slik planlagt utbygging.  
 
Mvh 
Jostein og Ingrid Stranden 
Fevågveien 450 
7110 Fevåg 
 
Tlf:      73 85 38 72 
Mob:   926 54 265 
 
E-post:  jostein.stranden@broadpark.no 
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